
SSIA CHINA
2018上海国际水产海鲜展览会
Shanghai International Seafood Exhibition 2018 

时间：2018年6月6日至8日     地点：中国 上海世博展览馆
Date: June 6-8, 2018   Venue: Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center,China
指导单位丨Guidance unit
中国食品工业协会丨

China National Food Industry Association
全球水产联盟丨Global Aquaculture Alliance
国际美食餐饮行业协会

International Association of Gastronomic and Catering Industries
主办单位丨Hosted by

中国食品工业协会

食品物流专业委员会|
Food Logistics Commission of China

National Food Industry Association

承办单位丨Organized by

茄阳（上海）展览有限公司
支持单位丨Supported by
韩国水产贸易协会丨Korea Fisheries Trade Association
日本全国水产批发协会丨National Aquatic Wholesale Association of Japan
中国食品工业协会冷冻冷藏食品专业委员会丨Refrigerated and Frozen Foods 

Committee of China National Food Industry Association
舟山市出口水产行业协会丨Zhoushan Seafood Exporting Association
江苏省渔业技术推广中心丨Jiangsu Fisheries Technology Promotion Center
■展会概况| Exhibition Overview：

预测到了2025年，全球食用鱼的消耗量将增加21%达到178公吨，当中73%的增长来自亚洲，估计亚洲的海产消耗量将占全球总额的三分二。亚洲市场增长强劲且海产需求量大，拓展亚洲业务成为国际企业的首要目标。上海国际水产海鲜展(SSIA CHINA)是一个大型贸易展览会，了解中国水产市场的最新动态，旨在为全球各地的海产供货商及买家提供一个交流平台，协助他们于上海、中国内地及亚太区市场发展业务，开拓商机、共创双赢。将于2018年6月6日至8日在上海世博展览馆举行，并与中国（上海）国际餐博会（CFBE CHINA）、国际高端葡萄酒及烈酒展（HIGH-END WINE）和生鲜冷链展（CCLE CHINA）同场举行。上海是中国最大的经济、文化、金融中心，也是国际著名的时尚美食之都，在中国的经济发展中具有极其重要的地位。我们专注于为国际水产海鲜及其渠道商提供一个与来自全世界的爱好者交流的平台。打造以水产海鲜行业为重要服务领域的水产品盛会！

It is predicted that by 2025, the consumption of global edible fish will increase by 21% to 178 metric tons, of which 73% will come from Asia, and the estimated consumption of Asia will account for three of the total world's total consumption of two. The growth of the Asian market is strong and the demand for seafood is large. Expanding Asia's business has become the primary goal of international enterprises. Shanghai International Seafood Exhibition (SSIA CHINA) is a large trade fair, to understand the latest developments in China aquaculture market, suppliers and buyers to seafood around the world to provide a platform for exchange, to assist them in Shanghai, China mainland and Asia Pacific market business development, develop business opportunities and create a win-win situation. It will be held in Expo from June 6 to 8, 2018 Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center, and will be held at Shanghai Food Catering Fair(CFBE CHINA), International High-end wine and Spirits Exhibition (HIGH-END WINE) and Fresh Cold Chain Exhibition (CCLE CHINA). Shanghai is China's largest economic, cultural and financial center, and is also an internationally famous fashion food city. It plays an extremely important role in China's economic development. We are focused on providing a platform for international aquatic seafood and its channels to communicate with fans from all over the world. Create a Seafood Festival with aquatic seafood industry as an important service field.

■同期活动：
中国（上海）餐饮业供应链与食品安全高峰论坛
China (Shanghai) catering industry supply chain and Food Safety Summit Forum
中国创意菜烹饪大赛暨酒店特色食材推介会

National Creative Hotel Food Cooking Contest and Hotel Special Ingredients Event

“舌尖上的海味”水产海鲜推介品鉴会
A Bite of Seafood-Introduction and Tasting Meeting of Seafood
酒店及餐饮行业采购商配对洽谈会
Hotel & Catering buyer pairing meeting
中华优秀食材产品/企业评选
China excellent ingredients / enterprise selection
生鲜配送产业高峰论坛

Fresh Distribution Industry Summit Forum
■展品范围|Scope of exhibits：
水产品：鲜活水产、冷冻水产、再加工产品、附加值产品、品牌产品、贴牌产品
水产服务及组织：质量控制、金融、行业组织、行业计算机及信息系统

水产边缘产品：辅料、酱料、调味品、面包屑

水产品加工设备：加工机器、冷冻冷藏设备

水产包装：养殖、水产品加工、机械、水产运输、仓储、包装设备等

Aquatic products: fresh aquatic products, frozen aquatic products, reprocessed products, added value products, brand products, and OEM products;

Aquaculture services and organizations: quality control, finance, industry organization, industry computer and information system;

Aquatic products: excipients, sauces, condiments, and bread crumbs;

Processing equipment for aquatic products: processing machines, refrigeration and refrigeration equipment

Aquaculture packaging: aquaculture, aquatic products processing, machinery, aquatic transportation, storage, packaging equipment, etc. 

■专业观众| Visiting audience：

1、全国各地的水产海鲜经销商、代理商、进口商、下游分销商、专营机构；
2、全球水产大型连锁采购商、加工商、零售商、礼品团购公司、终端网络销售商、网店等；
3、酒店和餐饮服务商、外国餐厅、星级酒店是水产海鲜消费的市场之一，目前上海以及江浙地区有超过8000家酒店和中西餐厅及连锁餐厅等；
4、团购单位：协会、商务团体、国营企业、国际公司、航空公司、银行和服务提供商等；
5、各类超市，如家乐福、沃尔玛、大润发、麦德龙、7-11、联华、华联、农工商、好德、可的、全家、快客、乐购、家得利、易初莲花、机场免税店、保税区免税店等；

1, aquatic seafood dealers, agents, importers, downstream distributors and specialized agencies all over the country;

2, a large chain of global aquaculture purchasers, processors, retailers, gift companies, distributors, terminal network group purchase shop etc.;

3, hotels and catering service providers, foreign restaurants and star rated hotels are one of the markets for aquatic seafood consumption. At present, there are more than 8,000 hotels in Shanghai and Jiangsu and Zhejiang provinces, Chinese and Western restaurants and chain restaurants;

4, group buying units: association, business group, state enterprise, international company, airline, bank and service provider,etc.;

5, various supermarkets, such as Carrefour, WAL-MART, Metro, 7-11, RT mart, Lianhua, Hualian, ngs, good moral, and the family can, Quik, Tesco, jiadelil, lotus, the airport duty-free shops, duty-free shops in the bonded area;

■参展费用：    
★豪华展位：(注：双面开口加收10%费用)
A：国内企业：16800.00/展期（RMB） 3m×3m
B：国外企业： 4800.00/展期（USD） 3m×3m
★标准展位：3m×3m国内企业：RMB 13800.00/个；国外企业：＄ 3800.00/个
注：标准展位（包括：三面白色壁板、中（英）文楣牌制作、咨询桌一张、折椅二张、地毯满铺、展位照明、220V/5A电源插座一个、废纸篓一个。
★室内光地：
A：国内企业：1500.00（RMB）/平方米/展期
B：国外企业： 380.00（USD）/平方米/展期
注：（最少36平方米起租）“光地”只提供参展空间，不包括展架、展具、地毯、电源等。
★ 新产品新技术发布会:每场10,000元/45分钟，国外企业3000.00（USD）
★ 行业特别协办单位18万，仅限1家；协办单位128,000，仅限2家；招待晚宴协办单位108,000元，限1家（详情见附件1、2、3）。

International Exhibitor
• Standard Booths(3m*3m):USD 3,800/9㎡;Deluxe booth(3m*3m):USD 4,800/9㎡;
(Plus 10% for corner booth).
• Raw Space:USD 380/㎡(minimum 36 sq.m.).
• New product and new technology conference: USD 3000/45 minutes

Industry special co organizer $32,800, only 1; CO organizer $23,800, only 2; reception dinner co organizer $20,000, limited to 1 (details see attachment 1, 2, 3).
▉参展程序:
1.填写《参展申请表》邮寄或传真至组织单位。展位执行 “先申请，先付款，先安排”的原则；

2.申请展位后一周内将参展费用[50%（订金）或全款]电汇或交至组织单位，余款于2018年5月10日前付清。参展商在汇出各项费用后，请将银行汇款单传真至展会组织单位。

1.fill in the application form for exhibition, mail or fax to the organization. The principle of "first application, first payment, first arrangement";

2.Within one week after the Booth Application,Exhibitors will cost [50% (deposit) or full payment] by telegraphic transfer or pay to the organization ,the balance paid before in May 10, 2018. After remitting the expenses, the exhibitor will send the bank remittance email to the exhibition organization. 

如欲订“SSIA CHINA 2018”展位和了解更多信息，请通过以下联络方式:

To reserve the booth of “SSIA CHINA 2018” or learn more information, please contact: 

联系人：辰逸 15221654686
QQ：972651055

E-mail:972651055@qq.com

